



Rallykommittén Smålands BF

Plats: Telefonmöte 13/9-17

Närvarande: Torbjörn Johansson, Janne Möller, Linda Söderström, Mats Bergman, David Lindström,

DM-18 diskuterades , Vi har ett förslag som inte är riktigt färdigt än ,så arbetet fortsätter.

Resultatet av detta visas på mötet i Vrigstad 11/11-17

Linda kommer att bilda en Förarkontaktgrupp ihop med några i distriktet som kommer igång under våren 2018.

Vi diskuterade säkerhet både för tävlande å funktionärer det finns mycket å arbeta med.

Vi kommer å arbeta mycket med att man sitter rätt i bilen med alla skydd mer info kommer.

Torbjörn J

SGA Småland